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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Ground Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

5.	         Entrance Gate A was removed by way of minor work dated 23/6/2014 (Minor Works Submission 
Number:MW140603166).

6.	        Entrance Gate B was erected by way of minor work dated 26/6/2014 (Minor Works Submission 
Number:MW140603166).

地下平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

5.		       入口大門A於2014年6月23日通過小型工程移除。(小型工程呈交編號：MW140603166 )

6.		       入口大門B於2014年6月26日通過小型工程建立。(小型工程呈交編號：MW140603166 )

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Ground Floor Plan 地下平面圖
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Ground Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

5.	         Entrance Gate A was removed by way of minor work dated 23/6/2014 (Minor Works Submission 
Number:MW140603166).

6.	        Entrance Gate B was erected by way of minor work dated 26/6/2014 (Minor Works Submission 
Number:MW140603166).

地下平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

5.		       入口大門A於2014年6月23日通過小型工程移除。(小型工程呈交編號：MW140603166 )

6.		       入口大門B於2014年6月26日通過小型工程建立。(小型工程呈交編號：MW140603166 )

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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First Floor Plan  一樓平面圖

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

First Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

一樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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First Floor Plan  一樓平面圖

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

First Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

一樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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Second Floor Plan  二樓平面圖

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Second Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

二樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Second Floor Plan  二樓平面圖

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Second Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

二樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
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Third Floor Plan  三樓平面圖

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Third Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

三樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Third Floor Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

三樓平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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Roof Plan  天台平面圖 N

Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Roof Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

天台平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖
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Floor plans of residential properties in the development
發展項目的住宅物業的樓面平面圖

Roof Plan - Remark

1.	 Storey height (floor to floor) of G / F is 3.030 m. Floor to floor refers to the height between the top surface  
	 of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper floor. 

2.	 Storey height (floor to floor) of 1 / F to 3 / F is 2.800 m. Floor to floor refers to the height between the top  
	 surface of the stuctural slab of a floor and the top surface of the structural slab of its immediate upper  
	 floor. 

3.	 The thickness of the floor slabs (excluding cement sand screed) of each residential unit is 150mm,     
	 175mm, 200mm, and 230mm. 

4.	 The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than  
	 those on the lower floors because of the reducing thinkness of the structural walls on the upper floors.  
	 But in the subject development, there is no difference in the thickness of the structural walls between  
	 the upper and lower floors of each house.

天台平面圖 ﹣注釋

1.	 地下樓層高度（樓面至樓面高度) 為3.030米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面與上一層	
	 石屎地台面之高度距離。

2.	 一樓至三樓樓層高度（樓面至樓面高度）為2.800米。樓面至樓面高度指該樓層之石屎地台面	
	 與上一層石屎地台面之高度距離。

3.	 各住宅單位的樓板（不包括批盪灰泥）的厚度為150毫米，175毫米，200毫米，及230毫米。

4.	 因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面	
	 積稍大。但在本發展項目中，每座住宅結構牆的厚度高低層是沒有差別的。

Note : 
Due to the disposition of the balconies and utility platforms, each of the balconies is either only partially covered or not 
covered by the slab of the balcony at the floor level immediately above and each of the utility platforms is not covered by 
the slab of the utility platform at the floor level immediately above. 

備註 : 

由於露台及工作平台的排列不一，每個露台僅部分或完全不被上一樓層之露台地台覆蓋。每個工作平台均不被上一樓層

之工作平台地台覆蓋。
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